

Uchwała nr XV/95/2000
Rady Powiatu Bartoszyckiego
z dnia 16 czerwca 2000 r.

w sprawie: określenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania oraz określenia wartości punktu w Powiatowym Urzędzie Pracy.

Na podstawie § 2 pkt. 2 oraz § 3. Ust 3 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 1 lipca 1997 r. w sprawie wynagradzania pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek samorządu terytorialnego (Dz. U. Nr 77 poz. 482 z 1997 r. z późn. zm.) Rada Powiatu uchwała co następuje:

§ 1.

W porozumieniu z kierownikiem jednostki organizacyjnej Powiatowego Urzędu Pracy w Bartoszycach ustala się obowiązujące od dnia 1 stycznia 2000 r. następujące ubruttowane wartości:

1. najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii zaszeregowania w wysokości 660,- zł,
2. wartość jednego punktu w wysokości 2,20 zł.

§ 2.

Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu oraz Kierownikowi Powiatowego Urzędu Pracy w Bartoszycach.

§ 3.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Rada Prawny

Andrzej Helbrecht

PRZEWODNICZĄCY RADY

Andrzej Helbrecht

Uzasadnienie:

Uchwała umożliwia wprowadzenie z dniem 1 stycznia 2000 r. zaplanowanej w budżecie indeksacji wynagrodzeń (6,7 %) pracowników w Powiatowym Urzędzie Pracy

Rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie wynagradzania pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych samorządu terytorialnego publikuje tabelę miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego określoną od:

- najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania – którą określa organ stanowiący – Rada Powiatu,*
- sumy najniższego wynagrodzenia oraz iloczynu liczby punktów w danej kategorii zaszeregowania i wartości jednego punktu (określanego przez pracodawcę w porozumieniu z Radą Powiatu w ramach przyznanych środków na wynagrodzenia).*

Zarząd proponuje przyjęcie kwoty najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania do wysokości 660 zł.- oraz zgodnie ze złożonym wnioskiem Kierownika wartość punktu w wysokości 2,20 zł. Przy takich określeniach tabela przedstawia się następująco:

Kategoria zaszeregowania	Kwota w złotych
I	660 - 704
II	706 - 737
III	739 - 770
IV	772 - 803
V	805 - 836
VI	838 - 869
VII	871 - 902
VIII	904 - 935
IX	937 - 968
X	970 – 1.012
XI	1.014 – 1.056
XII	1.058 – 1.100
XIII	1.102 – 1.144
XIV	1.146 – 1.188
XV	1.190 – 1.232
XVI	1.234 – 1.276
XVII	1.278 – 1.320
XVIII	1.322 – 1.364
XIX	1.366 – 1.408
XX	1.410 – 1.463
XXI	1.465 – 1.518
XXII	1.520 – 1.584